

1 吉隆坡 🛪 北京

集合于吉隆坡国际机场,飞往中国的首都 – 北京。

2 北京

₹天坛

建于明朝(1368年 – 1644年)并在清朝(1644年 – 1911年)扩建的宗教建筑群。曾被两代皇帝用作祭祀和祭祀的场所。

♥ 体验北京传统文化街

【前门仿古商业街 】【 大栅栏步行街 】【 鲜鱼口美食街 】 【 北京坊 】

赠送老北京酸奶每人1瓶

3 北京

₹ 天安门广场

位于中国首都北京市中心的大型公共广场,是众多历史文化地 标的所在地。

↑故宫

是中国最受欢迎的旅游景点之一。它为游客提供了对中国帝国历史和文化的迷人一瞥,对于任何对中国艺术、建筑和历史感兴趣的人来说,它都是必游之地。*注: 故宫每逢周一闭馆或因政策性关闭或预约人数限流无法入内参观时,故宫游览将调整为恭王府+景山公园俯瞰故宫全景。

- **●** 王府井大街
- ≌ 品尝北京传统小吃茯苓夹饼

4 北京

📍 颐和园

1998年,它被联合国教科文组织列为世界遗产,从此成为北京 最受欢迎的旅游目的地之一。

- 🖣 北京国家体育场【鸟巢 】【 水立方 】 (外观)
- **₹** 冬运会滑雪大跳台
- 👤 车游北京首钢园

它最初是首钢集团旗下的一家钢铁厂,但后来被改造成一个现代化的商业和文化中心,拥有包括科技、媒体、金融和娱乐在内的多种产业。

季节安排

15日3月 - 20日4月

元大都遗址公园 - 海棠花溪赏花

※按每年气候不同会有所改变,以上花期不能完全保证准确。

5 北京 - 216公里 - 唐山 - 169公里 - 秦皇岛

● 开滦国家矿山公园

它建于原煤矿遗址上,公园的主要景点之一是其矿业遗产。参 观者可以参观地下煤矿,了解过去煤炭是如何开采的。

- **『**唐山地震博物馆(周一闭馆)
- 👤 唐山宴饮食文化博物馆

博物馆展示了唐山独特的饮食文化,包括其宴会菜肴、地方特色菜肴和传统烹饪技术的历史和演变。

6 秦皇岛

┦角山长城

位于中国河北省,靠近北京边界。它是明代(1368年–1644年) 始建于长城的一段保存完好的长城。

🖣 天下第一关山海关

【钟鼓楼】【王家大院】

山海关是位于中国河北省秦皇岛市的一个特定关口的名称,常被称为"天下第一关"。山海关是一个受欢迎的旅游景点,被认为是中国最重要的历史遗迹之一。

- ₹ 孟姜女庙
- ₹ 老龙头长城

该遗址得名于此时墙壁的形状,类似于龙头。老龙头也是明代 (1368年–1644年)建造的长城第一道门的所在地。

₹秦皇岛必游小吃街-秦皇胡同

7 秦皇岛 - 280公里 - 天津 - 140公里 - 北京

₹ 天津市区游

【文化街 】【 意大利风情街 】【 漫步五大道 】 【 车游河景观 】【 外观天津之眼 】【 瓦房子(含门票) 】

天津的租界历史使得五大道上有大量不拘一格的欧式建筑,与 古文化街的清代风格建筑形成鲜明对比。

8 北京 ★ 吉隆坡

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。





1 KUALA LUMPUR **X** BEIJING

Assemble in KL International Airport for flight to China Capital City - Beijing.

2 BEIJING

Temple of Heaven

Is a complex of religious buildings that was constructed during the Ming Dynasty (1368-1644) and expanded during the Qing Dynasty (1644-1911). It was used as a site of imperial worship and sacrifice by the emperors of the two dynasties.

Experience Beijing's Traditional Culture Street
[Qianmen Pedestrian Street] [Dashilan Pedestrian Street]
[Xianyukou Food Street] [Beijing Fang]

Free Old Beijing Yogurt, one bottle per person

3 BEIJING

Tiananmen Sauare

Is a large public plaza located in the heart of Beijing, the capital of China. It is the site of numerous historical and cultural landmarks.

Forbidden City

Is one of the most popular tourist attractions in China. It offers visitors a fascinating glimpse into China's imperial history and culture, and it is a must-see destination for anyone interested in Chinese art, architecture, and history. *Noted: When the Forbidden City is closed every Monday or inaccessible due to policy closures or restricted numbers of visitors' entry, visitors will instead go to Prince Gong's Mansion + Jingshan Park to overlook the panoramic view of the Forbidden City.

L Wangfujing Street

ដ Enjoy a free Fuling Jiabing, a traditional snack food of Beijing

4 BEIJING

🙎 Summer Palace

In 1998, it was declared a UNESCO World Heritage Site and has since become one of Beijing's most popular tourist destinations.

Beijing National Stadium

[Bird's Nest] [Water Cube] (Exterior View)

- Winter Olympics Ski Jumping
- 🕺 Coach Tour Beijing Shougang Park

It was originally a steel plant owned by the Shougang Corporation but has since been transformed into a modern business and cultural center, featuring a variety of industries, including technology, media, finance, and entertainment.

SEASONAL ARRANGEMENT

15 Mar - 20 Apr

Yuan Dadu City Wall Ruins Park - Haitang Huaxi Flower Viewing

*The floral growing season is subject to weather conditions.

BEIJING – 216km – TANGSHAN – 169km – QINHUANGDAO

Kailuan National Mine Park

One of the main attractions of Park is its mining heritage. Visitors can take a tour of the underground coal mine and see how coal was extracted in the past. The park also features a museum dedicated to the history of mining in the region.

Tangshan Earthquake Museum (Closed on Monday)

Tangshan Banquet Cuisine and Culture Museum

The museum showcases the unique food culture of Tangshan, including the history and evolution of its banquet cuisine, local specialty dishes, and traditional cooking techniques.

QINHUANGDAO

🧘 Jiaoshan Great Wall

Is located in the Hebei province of China, near the border of Beijing. It is a well-preserved section of the Great Wall that was originally built during the Ming Dynasty (1368-1644).

The First Pass Under Heaven Shanhaiguan [Bell and Drum Tower] [Wang Family Courtyard]

Shanhaiguan is the name of a specific pass located in Qinhuangdao, Hebei Province, China, which is often referred to as "The First Pass Under Heaven". Shanhaiguan Pass is a popular tourist attraction and is considered one of the most important historical sites in China.

Meng Jiangnu Temple

Old Dragon's Head Great Wall

The site gets its name from the shape of the wall at this point, which resembles a dragon's head. Old Dragon Head is also the site of the first gate of the Great Wall, which was built during the Ming Dynasty (1368-1644).

👖 Qinhuangdao must visit snack street - Qinhuang Alley

7 QINHUANGDAO - 280km - TIANJIN - 140km - BEIJING

Tianjin City Tour

[Ancient Culture Street] [Italian Style Street] [Walking in the Five Great Avenues] [Pass through River Cruise Scenic view] [Viewing the Tianjin Eye] [Porcelain House (Includes Entrance)]

Tianjin's foreign concession past has left it with a vast collection of eclectic European-style buildings in the Five Great Avenues, which contrast with the Qing-era style buildings of Ancient Culture Street

8 BEIJING **≭** KUALA LUMPUR

* Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.





- 品尝北京传统小吃茯苓夹饼
- 赠送老北京酸奶每人1瓶
- 天安门广场
- 故宫
- 颐和园
- 开滦国家矿山公园
- 唐山地震博物馆
- 唐山宴饮食文化博物馆
- 角山长城

- 老龙头长城
- 秦皇岛必游小吃街 秦皇胡同
- 天坛
- 体验北京传统文化街 王府 井大街,前门仿古商业街
- 天津市区游
- Enjoy a free Fuling Jiabing, a traditional snack food of Beijing
- Free Old Beijing Yogurt, one bottle per person
- Tiananmen Square
- Forbidden City
- Summer Palace
- Kailuan National Mine Park • Tangshan Earthquake Museum
- Tangshan Banquet Cuisine and Culture Museum
- Jiaoshan Great Wall
- Old Dragon's Head Great Wall
- Qinhuangdao Must Visit Snack Street - Qinhuang Alley
- Temple of Heaven
- Experience Beijing's Traditional Culture Street - Wangfujing Street, Qianmen Pedestrian Street
- Tianjin City Tour



北京烤鸭/老北京风味/粤菜风味/炸酱面/烤肉自助

Roasted Duck / Old Beijing Cuisine / Cantonese Cuisine / Noodles with Soybean Paste / BBQ Buffet



			Breakfast	Lunch	Dinner
D	-	-	-	-	-
מ	北京(3晚) Beijing (3 Nights)	北京日禾酒店或同级 Beijing Riho Executive Hotel or similar	机上用餐 Meal on Board	✓	√
מ			酒店 Hotel	✓	Х
D4			酒店 Hotel	✓	✓
D!	秦皇岛(2晚) Qinhuangdao (2 Nights)	秦皇岛开发区洲顿美居酒店或同级 Mercure Qinhuangdao Dwontwon or similar	酒店 Hotel	✓	✓
De			酒店 Hotel	✓	Х
מ	北京(1晚) Beijing (1 Night)	北京大兴丽筠酒店或同级(机场) Radisson Hotel Beijing Daxing Airport or similar	酒店 Hotel	✓	✓
מ	-	-	早餐盒 Breakfast Box	-	_



Tiananmen Square





护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿、 交通和自费项目可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保 留更正的权利。
- 每位参与UVSB团的成员、必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延 误/取消、疾病、天气、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,UVSB一概不负责,旅客需自 行负责额外的费用。
- 详情条规,请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/home/terms.php
- 以上图片仅供参考,请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

- 圖祖 种加索%: 所有行程以中文讲解为主。 如预订三人间,提供的额外床垫为滚动式折叠床。 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。 车上购物 为了您的方便起见,车上会售卖遵地小吃及伴手礼。 团费已包含游客入境的优惠政策,并且已将乐龄人士门票费用分摊到团费中。客人须出示相关文 件以配合政策需求。请注意,乐龄人士门票费用不可退还。

Tentative Flight Details - Subject to Change

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. Travel Insurance – It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

- Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior notice
- 2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen
- UNSB reserves the right to make changes to or cancer the litherary at any intrine due to untoreseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

 UNSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UNSB reserves the right to make corrections as required. Every person participating in UNSB's tours shall travel at his/her own risk. UNSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms.php 6. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

- Initial Tours Additional Terms & Conditions and Initial Tours Additional Terms & Conditions:

 Tours are conducted in Mandarin.

 For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.

 Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.

 In-coach Shopping For your convenience, a variety of local snacks and gift are offered for sale on board the coach.

 The tour fare already includes the preferential policy for foreign visitors upon entry, and the cost of elderly fickets has been included in the tour fare. Guests are required to present relevant documents to comply with the policy requirements. Please note that the cost of elderly fickets is non-refundable.

For Agent Use Only:

Updated Date: DEC 2024